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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

 

Protokół nr XIV/2025 

z XIV Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 10 kwietnia 2025 roku 

 

 

 

XIV Sesja w dniu 10 kwietnia 2025 roku odbyła się w sali USC w Urzędzie Miejskim w Kuźni 

Raciborskiej.  

 

Obrady rozpoczęto 10 kwietnia 2025 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:10 tego samego 

dnia. Obrady były transmitowane i utrwalono nagranie z sesji. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Kacper Cichocki – nieobecny  

3. Marcin Czerniej 

4. Gerard Depta 

5. Michał Grzesik 

6. Adrian Juraszek 

7. Urszula Choroba 

8. Patryk Konieczny – nieobecny  

9.  Mateusz Kot 

10.  Wojciech Krzyżanowski 

11.  Mateusz Procek 

12.  Sławomir Sielski 

13.  Tomasz Sokołowski 

14.  Maria Wyszomierska  

15.  Dominik Zawada 

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli: 
 

1. Gąska Jacek 

2. Wyszomierska Maria  

3. Gacka Norbert  

4. Hajduk Zuzanna – nieobecna     

5. Tomala Monika  

6. Krauze Rafał    

7. Hawro Przemysław  

8. Depta Gerard 

9. Sokołowski Tomasz 

 

oraz  
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Pan Wojciech Gdesz – Burmistrz Miasta 

Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska – Zastępca Burmistrza Miasta  

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta  

Pan Piotr Janas – Radca Prawny 

Pan Aleksander Serafin – Kierownik Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego  

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa  

Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

Pani Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji i Promocji  

Pani Magdalena Czech-Majer – Kierownik Referatu Rozwoju i Sportu 

Pani Anna Gasidło – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni Raciborskiej 

Pan Ireneusz Wojcieski – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kuźni Raciborskiej  

Pani Agnieszka Sawoszczuk – Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.  

w Kuźni Raciborskiej 

Pani Joanna Migus – Specjalista ds. Nieruchomości 

Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości  

Pan Dawid Machecki – Dziennikarz Nowin Raciborskich 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Pan Tomasz Sokołowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XIV sesję Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej. Po otwarciu sesji Przewodniczący stwierdził obecność 13 radnych, co czyni obrady 

prawomocnymi. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad.  
 

 

 

 

Porządek obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr XII/2025. 

4. Przyjęcie protokołu nr XIII/2025. 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1 zmian w budżecie gminy na 2025 rok, 

6.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

6.3 zmiany Uchwały Nr IV/25/2024 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 8 sierpnia 2024 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na zabezpieczenie wkładu 

własnego do zakupu 6 autobusów z KPO, 

6.4 określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Kuźnia Raciborska,   

6.5 określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Kuźnia Raciborska na rok 2025, 

6.6 wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, 



Strona 3 z 19 

 

6.7 zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste 

oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. 

7. Wnioski. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący przedstawił wniosek Burmistrza Miasta Kuźnia 

Raciborska o wprowadzenie zmian do zaproponowanego porządku obrad polegających na 

wprowadzeniu do porządku obrad punktu 6.8 tj. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Raciborskiego. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony wniosek Burmistrza Miasta. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosku Burmistrza Miasta o wprowadzenie zmian w porządku obrad polegających na wprowadzeniu 

do porządku obrad punktu 6.8 tj. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Raciborskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Krzyżanowski 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Cichocki, Patryk Konieczny 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania wprowadzono pkt 6.8  do porządku obrad. 

 
Uwag, ani innych wniosków o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad po wprowadzonej zmianie.  

 

 

Porządek obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej po wprowadzonej zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr XII/2025. 

4. Przyjęcie protokołu nr XIII/2025. 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1 zmian w budżecie gminy na 2025 rok, 

6.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 
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6.3 zmiany Uchwały Nr IV/25/2024 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 8 sierpnia 2024 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na zabezpieczenie wkładu 

własnego do zakupu 6 autobusów z KPO, 

6.4 określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Kuźnia Raciborska,   

6.5 określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Kuźnia Raciborska na rok 2025, 

6.6 wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, 

6.7 zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste 

oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych, 

6.8 udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Raciborskiego. 

7. Wnioski. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

9. Zakończenie obrad. 
 

 

3. Przyjęcie protokołu nr XII/2025. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr XII/2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, 

Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mateusz Kot 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Cichocki, Patryk Konieczny 

 

4. Przyjęcie protokołu nr XIII/2025. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr XIII/2025.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Gerard Depta, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, 

Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Czerniej, Michał Grzesik, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Cichocki, Patryk Konieczny 

 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta.  

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz przedstawił informacje o podjętych działaniach, odbytych 

spotkaniach oraz plany i informacje bieżące. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę ze względu na zgłoszone problemy techniczne 

związane z przekazywaniem dźwięku. 

Po przerwie Burmistrz Miasta jeszcze raz przedstawił informacje z międzysesyjnej działalności – odbyte 

spotkania, podjęte działania, plany oraz informacje bieżące z podziałem na poszczególne dni, tj.: 

14.03.2025 – spotkanie z dowództwem 13 Śląskiej Brygady Wojsk Obrony Terytorialnej, którego 

tematem była współpraca przy organizacji imprez na terenie Gminy Kuźnia Raciborska, 

tym samym Burmistrz podziękował za wsparcie działań realizowanych na terenie Gminy 

Kuźnia Raciborska; 

                   – wyjazd do Rud w celu analizy miejsc przeznaczonych pod budowę placu zabaw; 

15.03.2025 – zebranie sprawozdawcze LKS Ruda Kozielska; 

17.03.2025 – spotkanie z reprezentantami kadry narodowej brazylijskiego ju-jitsu oraz mieszkańcami  

                      gminy; 

19.03.2025 – spotkanie z Prezesem firmy Planergia w sprawie Strategii Rozwoju Gminy;  

20-21.03.2025 – posiedzenie konwentu Burmistrzów i Wójtów Śląskiego Związku Gmin i Powiatów  

z udziałem Wojewody Śląskiego, Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży 

Pożarnej oraz Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w temacie bezpieczeństwa oraz ustawy o ochronie 

ludności i obronie cywilnej; 

21.03.2025 – debata oksfordzka w Miejskim Ośrodku Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej 

zorganizowana przez uczniów i nauczycieli Szkoły Podstawowej w Kuźni Raciborskiej 

na temat „Sztuczna inteligencja – sprzymierzeniec czy wróg?”; 

23.03.2025 – KamyczkoweLove – pierwsza rocznica funkcjonowania grupy; 

24.03.2025 – spotkanie dotyczące zbiornika Kotlarnia w Gminie Bierawa; 

24.03.2025 – Zgromadzenie Ogólne Związku Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego Województwa 

Śląskiego w Wodzisławiu Śląskim; 

25.03.2025 – spotkanie z Panem Jackiem Kluczniokiem w sprawie bezpieczeństwa na rzece Ruda; 

28.03.2025 – spotkanie w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Katowicach dotyczące budowy chodnika 

w sołectwie Ruda Kozielska; 

31.03.2025 – obrady Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Gmin Cysterskich w gminie Bledzew – jednym 

z tematów była inicjatywa dołączenia do Europejskiego Szlaku Cysterskiego mająca na 

celu uzyskanie statusu Światowego Dziedzictwa UNESCO oraz temat przygotowań do 

Forum Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Gmin Cysterskich, które ma się odbyć  

w dniach 24-27.09.2025 r. w gminie Kuźnia Raciborska; 
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01.04.2025 – otwarcie Punktu Obsługi Klienta Śląskiego Inkubatora Przedsiębiorczości w Miejskim   

  Ośrodku Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej; 

02.04.2025 – Zebranie wiejskie w Jankowicach; 

                   – posiedzenie Rady Nadzorczej GPWiK, Pan Burmistrz poinformował, że stanowisko   

  Prezesa Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji objęła Pani Agnieszka  

 Sawoszczuk; 

03.04.2025 – Katyński Marsz Pamięci; 

  – konwent samorządowy powiatu rybnickiego i raciborskiego w gminie Lyski z udziałem    

    Wojewody Śląskiego w kwestii bezpieczeństwa; 

                   – rozstrzygnięcie konkursu na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji  

    w Kuźni Raciborskiej, w wyniku którego na stanowisko Dyrektora została wybrana Pani  

    Anna Gasidło; 

04.04.2025 – spotkanie z Wójtem Gminy Bierawa w sprawie współpracy związanej funkcjonowaniem    

     PSZOK-a i poszerzeniem odbiorców; 

05.04.2025 – X Kuźniański Półmaraton Leśny; 

07.04.2025 – spotkanie z delegacją młodzieży ze Szkoły Podstawowej w Rudach oraz Szkoły  

                       w Rendsburgu; 

                    – zawarcie aktu notarialnego dotyczącego nabycia działki pod budowę planowanego  

                       parkingu w Rudach; 

                   – spotkanie z komendantami w sprawie bezpieczeństwa związanego z serią pożarów 

                      w lasach, tym samym Burmistrz podziękował wszystkim służbom; 

09.04.2025 – otwarcie drogi powiatowej w Turzu oraz spotkanie ze Starostą w Urzędzie Miejskim; 

                   – spotkanie dotyczące budowy PSZOK. 

Po przedstawionych informacjach Burmistrz Miasta zaprosił wszystkich mieszkańców na wyjątkowe 

wydarzenie w dniu 12.04.2025 r. o godz. 10:00 – śniadanie wielkanocne na Placu Zwycięstwa, którego 

organizatorem jest jednostka pomocnicza Stara Kuźnia, jednostka pomocnicza Osiedle oraz Szkoła 

Podstawowa w Kuźni Raciborskiej. Burmistrz Miasta poinformował również, że 14.04.2025 r.  

o godzinie 12:00 na Placu Zwycięstwa odbędą się uroczystości upamiętniające poległych  

i zamordowanych w Katyniu. 

Po wypowiedzi Burmistrza Miasta Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że ze względu na 

problemy techniczne, które się pojawiły podczas informacji przedstawianych przez Burmistrza Miasta 

– protokół odzwierciedli niesłyszalne wypowiedzi Burmistrza. 

Po przedstawionych informacjach radni zadali niżej wymienione pytania. 

Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk poprosiła Burmistrza Miasta o rozwinięcie poruszonego 

tematu zbiornika Kotlarnia i bezpieczeństwa na rzece Ruda. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz poinformował, że w sprawie bezpieczeństwa na rzece Rudzie 

odbyło się spotkanie na wniosek wspomnianego przedstawiciela, jednego z podmiotów świadczących 

usługi turystyczne na rzece Rudzie z Panem Jackiem Klucznikiem. Burmistrz przekazał, że spotkanie 

zakończyło się konkluzją, aby bezpośrednio po świętach zorganizować spotkanie wszystkich 

podmiotów działających na rzece Rudzie w celach porządkowych, gdyż informacje w tym temacie są 

z Nadleśnictwa, Opactwa, Policji, Straży i z własnych przemyśleń. 
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Następnie Burmistrz Miasta poinformował, że w sprawie zbiornika Kotlarnia spotkanie zorganizował 

Wójt Gminy Bierawa, który zaprosił parlamentarzystów i kolejne spotkanie grupy roboczej będzie już 

na wyższym szczeblu samorządowym, związane z możliwościami zbiornika Kotlarnia w celach 

powodziowych i planowanej retencji. 

Radna Pani Maria Wyszomierska przekazała, że również chciała zapytać o spotkanie w sprawie 

zbiornika Kotlarnia i zapytała, czy w związku z tym daje się szansę na ten zbiornik, gdyż cały czas jest 

mowa o tym, że są to gigantyczne pieniądze. Radna zapytała, czy ma to rozumieć tak, że pieniądze 

się znajdą.  

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz przekazał, że wielokrotnie powtarzał, iż jako Burmistrz Miasta 

będzie uczestniczyć we wszystkim co służy wspieraniu tematów związanych z bezpieczeństwem 

powodziowym. Burmistrz oznajmił, że czyni ku temu wszelkie starania, ale nie potrafi jednoznacznie 

powiedzieć kiedy i w jakiej formie. Burmistrz zaznaczył, że właściwym gospodarzem miejsca jest Wójt 

Gminy Bierawa, natomiast dalej z Panią Burmistrz będą obecni na każdym spotkaniu. Burmistrz 

poinformował, że finansowanie nie jest na poziomie decyzyjnym Burmistrza, tyko na poziomie 

centralnym i rządowym. 

Radna Pani Maria Wyszomierska odniosła się do wizyty Burmistrza Miasta w Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich w sprawie chodnika w Rudzie Kozielskiej i zapytała na jakim etapie jest remont drogi 

pomiędzy Nędzą a Kuźnią Raciborską drogi wojewódzkiej, gdyż prace projektowe są już zakończone 

i konsultacje też się odbyły i teraz czas na realizację. Radna zapytała, czy na spotkaniu był też ten 

temat poruszany, a jeżeli nie to bardzo prosi o rozmowy w tym temacie i przy okazji w temacie ścieżki 

rowerowej. Radna przypomniała, że jest list intencyjny podpisany pomiędzy Wójtem Gminy Nędza, 

Wójtem Gminy Bierawa, Panem Burmistrzem i Lasami, ale na ten moment to nadal list intencyjny, 

który nic oprócz dobrej woli i chęci współpracy nie gwarantuje, natomiast zagwarantowane jest 

75.000,00 zł na projekt i dobrze by było, żeby już się coś zadziało. Wobec tego Radna zapytała, czy 

są prowadzone rozmowy w tym temacie, również w związku ze zgodą na piśmie Lasów Państwowych, 

że przekażą teren, gdzie ścieżka rowerowa miałaby powstać. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz poinformował, że wizyta ZDW w Katowicach dotyczyła 

uzgodnień, uszczegółowień związanych bezpośrednio z budową chodnika w Rudzie Kozielskiej.  

Burmistrz przekazał, że do kwestii budowy ścieżki rowerowej przy drodze wojewódzkiej chciałby 

wrócić jak najszybciej, nie kończąc na liście intencyjnym, gdyż gmina ma bardzo dobre ścieżki 

rowerowe i warto mieć ich więcej. Burmistrz przekazał, że chciałby bezpośrednio po świętach podjąć 

rozmowę z Dyrekcją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach w tym temacie.  

Radny Pan Wojciech Krzyżanowski poprosił o więcej informacji na temat wspomnianego PSZOK-a  

i poszerzenia grupy odbiorców. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz poinformował, że wizyta Wójta Gminy Bierawa wraz  

z pracownikiem merytorycznym dotyczyła możliwości współpracy i korzystania części mieszkańców 

gminy  Bierawa z nowego PSZOK-a. 

Radny Pan Wojciech Krzyżanowski poprosił o przedstawienie aktualnej sytuacji nowego PSZOK-a. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska poinformowała, że w sprawie 

nowego PSZOK-a nie został podpisany kolejny aneks na przedłużenie umowy. Przekazała, że w dniu 

09.04.2025 r. odbyło się spotkanie z wykonawcą – Prezesem firmy, wskazujące na kary umowne i na 
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przyspieszenie prac, ponieważ harmonogram jest bardzo opóźniony, a gmina jest w sytuacji 

zakończenia rozliczenia dofinansowania z Polskiego Ładu i dlatego istotne jest zakończenie we 

właściwym czasie tej inwestycji. Pani Burmistrz przekazała, że zgodnie z ustaleniami w dniu 

23.04.2025 r. o godzinie 8:00 będzie spotkanie na PSZOK-u, które wskaże postępy prac. Sprawę cały 

czas monitoruje ze strony Urzędu Miejskiego Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji  

i Budownictwa. Na wszystkich spotkaniach obecny jest również Dyrektor ZGKiM-u Pan Krzysztof 

Melnarowicz. Pani Burmistrz poinformowała, że na chwilę obecną deklaracja przedsiębiorcy to termin 

15.05.2025 r., jednak ze względu na ilości prac, które jeszcze muszą zostać wykonane, obecność 

Pana Burmistrza i Prezesa firmy na terenie budowy PSZOK-a będzie raz w tygodniu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski odniósł się do spraw przeciwpowodziowych 

prosząc Burmistrza Miasta o podjęcie rozmów z Wodami Polskimi w sprawie oczyszczenia koryta 

rzeki, w której dalej zalegają drzewa wywrócone podczas powodzi. Przewodniczący wspomniał, że 

Pan Jacek Kluczniok po działaniach przeciwpowodziowych zrobił spływ zaznaczając, gdzie te drzewa 

zalegają i stają się naturalnymi spiętrzeniami wody. Przewodniczący zaznaczył, że są to sprawy, które 

powinny być na bieżąco przez Wody Polskie realizowane. Przekazał, że jest nagranie z drona, które 

po powodzi zostało wykonane i należy wskazać te miejsca, aby Wody Polskie zaczęły działać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski odniósł się również do tematu chodnika  

w Rudzie Kozielskiej oraz w Rudach i poprosił Kierownika Referatu Inwestycji i Budownictwa Pana 

Piotra Staronia o przedstawienie aktualnych informacji w tym temacie. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa Pan Piotr Stroń przekazał, że tak jak Pan Burmistrz 

wspomniał odbyło się spotkanie w piątek – dwa tygodnie temu w sprawie chodnika w Rudzie 

Kozielskiej. Oznajmił, że była krótsza procedura uzgodnieniowa, nie było decyzji środowiskowej  

z uwagi na długość odcinka. Na obecną chwilę jest zrobiony kosztorys na całość tej inwestycji, na 

wszystkie roboty budowlane. Aktualnie dokumentacja została złożona do ZRID-u, czyli do 

uproszczonego pozwolenia na budowę. Pan Piotr Staroń przekazał, że została poruszona sprawa 

wydzielenia granic pasa drogowego i jest to najbardziej zaawansowany etap tej inwestycji.  

Następnie Pan Piotr Staroń odniósł się do chodnika na Kolonii Renerowskiej  informując, że niedawno 

została wydana decyzja środowiskowa, więc kolejnym etapem będzie składanie dokumentacji do 

ZRID-u. Pan Staroń przekazał, że spotkanie, które odbyło się w ZDW dotyczyło spraw technicznych, 

a w dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie uzgodnienia 

terminów realizacji wykonania chodnika. 

Pan Staroń zaznaczył, że koszt inwestycji będzie większy niż wykazywał koszt szacunkowy podczas 

powstawania projektu w 2021 roku. Poinformował także, że są końcowe etapy uzgodnień (Wody 

Polskie, Tauron). 

Pan Piotr Staroń poinformował również, że były plany rozmowy z Dyrektorem w sprawie inwestycji, 

które mogły być realizowane na dokumentacjach wykonanych, tj. droga do Nędzy i dokończenie 

remontu w stronę Rudy Kozielskiej, jednak nie udało się dostać do Dyrektora na wizytę w ramach 

wizyty w sprawie chodnika, dlatego w bieżącym tygodniu zostało wysłane pismo z zapytaniem ze 

strony gminy, czy te inwestycje są zaplanowane. Wypowiedź uzupełnił również Burmistrz Miasta. 

Do wypowiedzi odniosła się także Radna Pani Maria Wyszomierska z prośbą o zaproszenie Dyrektora 

ZDW do Kuźni Raciborskiej. 
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Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz przekazał, że chciałby razem z Przewodniczącą Komisji 

Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska Panią Sylwią 

Brzezicką-Tesarczyk wyznaczyć termin spotkania z Dyrektorem Wód Polskich, który wyraził wolę 

przyjazdu na obrady komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski przychylił się również do zaproszenia 

Dyrektora ZDW do gminy Kuźnia Raciborska. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz przekazał, że osobiście zawiezie zaproszenie na spotkanie  

i będzie zabiegał, aby to spotkanie w stosunkowo krótkim czasie odbyło się na terenie gminy. 

  

Szczegółowe wypowiedzi Burmistrza Miasta, Zastępcy Burmistrz Miasta, Kierownika Referatu 

Inwestycji i Budownictwa oraz Radnych dostępne są na nagraniu obrad XIV sesji Rady Miejskiej 

udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

 

6.1 zmian w budżecie gminy na 2025 rok,  

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Pytań ani uwag nie wniesiono.  

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Krzyżanowski 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Cichocki, Patryk Konieczny 
 

 

 

Uchwała nr XIV/95/2025 

 

6.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w związku ze zmianami w uchwale budżetowej dokonano 

odpowiednich zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska oraz  

w przedsięwzięciach dokonano dodatkowo zmiany z zakresu wykonania przedsięwzięcia  

pn. udzielenie pomocy finansowej powiatowi raciborskiemu na zakup 6 autobusów z Krajowego Planu 

Odbudowy (przesunięcie w czasie zadania). 
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Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Krzyżanowski 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Cichocki, Patryk Konieczny  

 

 

 

Uchwała nr XIV/96/2025 

 
 

 

6.3 zmiany Uchwały Nr IV/25/2024 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 8 sierpnia 2024 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na zabezpieczenie wkładu 

własnego do zakupu 6 autobusów z KPO, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr IV/25/2024 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 8 sierpnia 2024 r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na zabezpieczenie wkładu 

własnego do zakupu 6 autobusów z KPO.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Cichocki, Patryk Konieczny 

 

Uchwała nr XIV/97/2025 
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6.4 określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Kuźnia Raciborska,   

Projekt uchwały omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Kuźnia Raciborska.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Cichocki, Patryk Konieczny 

Uchwała nr XIV/98/2025 
 

 

6.5 określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Kuźnia Raciborska na rok 2025, 

Projekt uchwały omówiła Pani Joanna Powroźnik – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 

określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Kuźnia Raciborska na rok 2025.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Cichocki, Patryk Konieczny 

Uchwała nr XIV/99/2025 
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6.6 wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, 

Projekt uchwały omówiła Pani Joanna Migus – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Cichocki, Patryk Konieczny  

 

 

 

Uchwała nr XIV/100/2025 

 

6.7 zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie 

wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych, 

Projekt uchwały omówiła Pani Joanna Migus – Specjalista ds. Nieruchomości. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 

zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste 

oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Cichocki, Patryk Konieczny 
 

Uchwała nr XIV/101/2025 
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6.8 udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Raciborskiego. 

Projekt uchwały omówił Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa, który 

wyjaśnił, że pomoc finansowa dotyczy remontu chodnika w Siedliskach przy drodze powiatowej. 

Radna Pani Maria Wyszomierska zapytała Pana Staronia, czy zabezpieczone środki, o których jest 

mowa współdzielone są z ulicą Topolową, czy są to te same środki, czy inne. 

Pan Piotr Staroń wyjaśnił, że w budżecie są dwa odrębne zadania, jedno na chodnik przy  

ul. Topolowej, a drugie na Siedliska. 

Szczegółowe wypowiedzi Radnej Pani Marii Wyszomierskiej oraz Pana Piotra Staronia dostępne są 

na nagraniu obrad XIV sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni 

Raciborskiej. 

Innych pytań ani uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Raciborskiego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Kacper Cichocki, Patryk Konieczny 

Uchwała nr XIV/102/2025 

 

7.  Wnioski. 
 

 

Na XIV Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej zgłoszone zostały następujące informacje, 

pytania oraz wnioski: 

1) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk przekazała Burmistrzowi Miasta, że w ostatnim 

czasie mieszkańcy Sołectwa Rudy licznie zgłaszają brak odpowiedniego oznakowania 

infrastruktury wodociągowej (zawory wodne, hydranty) w związku z tym Radna prosi o właściwą 

weryfikację i zabezpieczenie. 

2) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk poprosiła o przygotowanie materiałów dotyczących 

nieruchomości przy ulicy Cysterskiej w Rudach, tzw. „Privatschule” – budynku, którego 

mieszkańcy zgłaszają wilgoć. Radna wskazała, że budynek wymaga ingerencji, poszycie 

dachowe to azbest, jest stara instalacja elektryczna i w związku z tym Radna chce również ten 

temat poruszyć na następnym posiedzeniu Komisji i zapytać, jaka jest koncepcja ze strony gminy 

na rozwiązanie kwestii tego budynku. 
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3) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk w swoim imieniu oraz w imieniu mieszkańców 

podziękowała Burmistrzowi Miasta oraz Panu Piotrowi Staroniowi – Kierownikowi Referatu 

Inwestycji i Budownictwa za skuteczną interwencję oraz korespondencję z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich, co spowodowało, że remonty cząstkowe na drodze wojewódzkiej 919 na 

wysokości Kolonii Renerowskiej są przez ZDW realizowane. 

4) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk podziękowała również za to, że na ostatnim 

posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów wszyscy przychylili się do wniosku Radnej o zakup 

działki na terenie tak zwanej zatoczki autobusowej w Rudach. Radna przekazała, że przyszła 

inwestycja, przedsięwzięcie związane z centrum przesiadkowym jest ważne nie tylko dla 

Sołectwa Rudy, ale również dla Gminy Kuźnia Raciborska.  

5) Radny Pan Dominik Zawada złożył wniosek i tym samym prośbę w imieniu Radnych Osiedla 

Stara Kuźnia okręgu 5 i 6 o wyznaczenie dogodnego miejsca do comiesięcznych spotkań  

z mieszkańcami w ramach konsultacji społecznych. 

 

6) Radna Pani Maria Wyszomierska odniosła się do powiatowych inwestycji w Gminie Kuźnia 

Raciborska informując, że widać zintensyfikowaną skalę tych inwestycji, dzięki czemu udało się 

po wielu latach zapobiec ochlapywaniu mieszkańców na ulicy Topolowej. Radna podziękowała 

Pani Ricie Serafin za jej wstawiennictwa oraz pogratulowała Radnemu Panu Marcinowi 

Czerniejowi skuteczności  odnośnie pozyskania środków na chodnik w  S iedliskach.  

Następnie Radna złożyła wniosek odnośnie drogi powiatowej – ulicy Topolowej. Radna 

poinformowała, że ma pismo podpisane przez Starostę, gdzie był mierzony odcinek, były 

szacowane koszty wymiany nawierzchni chodnika oscylujące wokół 360.000,00 zł, stąd 

zabezpieczenie w budżecie 180.000,00 zł, natomiast pozostaje brakująca część kwoty.  

W związku z niepisaną umową partycypacji w kosztach 50 na 50 Radna wnioskuje, aby zwrócić 

się do powiatu raciborskiego o wyasygnowanie pozostałej kwoty na inwestycję dot. ul. Topolowej,  

przy okazji inwestycji w Siedliskach.  

Pełna wypowiedź Radnej dostępna jest na nagraniu obrad XIV Sesji Rady Miejskiej udostępnionym  

w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz w ramach wypowiedzi Radnej podziękował wszystkim, 

którzy przez wiele lat pracowali na dobre relacje z powiatem raciborskim. W swojej wypowiedzi 

Burmistrz Miasta odniósł się również do inwestycji w Turzu. Następnie przekazał, że będą podjęte 

starania, aby ulica Topolowa była zrobiona. 

Pełna wypowiedź Burmistrza Miasta dostępna jest na nagraniu obrad XIV Sesji Rady Miejskiej 

udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

 

7) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk poinformowała, że ma informację z klubu, że nie ma 

uruchomionego konkursu z tzw. profilaktyki, w związku z tym prosi o informację w tej sprawie. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska odpowiedziała, że konkurs 

został uruchomiony. 
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8) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zapytała, czy został zlecony audyt w spółce GPWiK. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska przekazała, że audyt nie został 

zlecony, bo na chwilę obecną nie było możliwości pozyskania rzeczoznawcy, który by się tego 

audytu podjął. 

Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk poprosiła w związku z tym o informację, na jakim etapie 

są te działania. 

Pani Agnieszka Sawoszczuk – Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  

Sp. z o.o. przekazała, że na chwilę obecną będzie audyt wewnętrzny zrobiony przez główną 

księgową, natomiast w drugim półroczu będzie wybrana jednostka zewnętrzna, która 

przeprowadzi audyt finansowy i taka informacja została również przekazana do Rady Nadzorczej. 

Pani Prezes przekazała, że na ten moment nie udało się nikogo znaleźć, wpłynęła tylko jedna 

oferta, ale na zbyt wysoką kwotę. 

 

9) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk poprosiła o informację, czy została znaleziona 

lokalizacja dla KGW Rudy, czy jest ten etap zakończony. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska przekazała, że na chwilę 

obecną lokalizacja nie została znaleziona. Pani Burmistrz poinformowała, że jest w stałym 

kontakcie z KGW, są prowadzone rozmowy i dalsze poszukiwania miejsca dla KGW.  

 

10) Radny Pan Wojciech Krzyżanowski złożył wniosek o informację, jaki jest podział 

obowiązków między Burmistrzem Miasta i Zastępcą Burmistrza Miasta.  

 

11) Radna Pani Urszula Choroba zapytała, jak wygląda sytuacja dotycząca budowy 

kompostowni, hali. 

Pani Agnieszka Sawoszczuk – Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  

Sp. z o.o. przekazała, że w sprawie budowy kompostowni jest podpisana umowa z wykonawcą 

hali i w kwietniu, najprawdopodobniej już po świętach będzie wchodził wykonawca, który 

wybuduje halę. Pani Prezes przekazała, że do 30 maja jest termin na zrealizowanie tego zakresu 

robót. 

 

12) Radna Pani Urszula Choroba zwróciła się do Burmistrza Miasta informując, że po 

odwołaniu dotychczasowego Prezesa spółki GPWiK spółką zarządzało dwóch prokurentów  

i jednym z nich była obecna Pani Prezes. Radna przekazała, że sytuacja ta zapewniała ciągłość 

działań i stabilność funkcjonowania spółki i w związku z tym nie było tak nagłej potrzeby 

natychmiastowego obsadzenia stanowiska prezesa, bez przeprowadzenia przejrzystej procedury 

konkursowej. Radna zaznaczyła, że jej zamiarem nie jest kwestionowanie kompetencji ani 

zaangażowania obecnej Pani Prezes, natomiast zwróciła uwagę, że przeprowadzenie otwartego 

naboru mogłoby przynieść korzyści zarówno wizerunkowe, jak i organizacyjne. Radna dla przykładu 

poinformowała, że otwarty nabór mógłby zwiększyć przejrzystość i zaufanie społeczne i można by 

było tutaj uniknąć niepotrzebnych insynuacji. Poinformowała, że otwarty nabór pozwala budować 

prestiż i rangę stanowiska, ponieważ taki publiczny nabór podkreśla, że stanowisko prezesa spółki 

gminnej to funkcja odpowiedzialna, do której należy wybrać najlepszego możliwego kandydata. 
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Dodatkowo byłaby zachowana zasada konkurencyjności, nawet jeśli wybrana osoba ostatecznie 

byłaby tą samą, to wybór dokonany spośród na przykład kilkunastu kandydatów dawałby gwarancję, 

że decyzja została podjęta w sposób transparentny i z poszanowaniem zasad dobrego zarządzania. 

Otwarte nabory na takie stanowiska umożliwiają pozyskanie nowych pomysłów i spojrzeń, gdyż 

podczas procedury naboru można by było ujawnić interesujące koncepcje rozwoju spółki, które warto 

rozważyć niezależnie od końcowego wyboru. W związku z tym Radna zwróciła się do Pana Burmistrza 

o udzielenie informacji, dlaczego podjęto decyzję o nieogłaszaniu otwartego naboru na tak kluczowe 

stanowisko w gminie. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz przekazał, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

 

13) Radna Pani Urszula Choroba odniosła do naborów na wolne stanowiska ogłaszane w Urzędzie 

Miejskim oraz jednostkach organizacyjnych i zawnioskowała o to, aby nie publikować wyłącznie tych 

naborów w Biuletynie Informacji Publicznej, który znacząco ogranicza ich zasięg i dostępność dla 

potencjalnych kandydatów. Radna przekazała, że w dobie powszechnego korzystania z internetu  

i mediów społecznościowych, naturalnym i skutecznym uzupełnieniem byłoby publikowanie takich 

informacji również na oficjalnej stronie Urzędu Miejskiego oraz na gminnym profilu w mediach 

społecznościowych, gdyż zasięgi tych kanałów są nieporównywalnie większe niż w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Pozwoli to dotrzeć do szerszego grona zainteresowanych i potencjalnie 

zwiększyć konkurencyjność tych naborów. Warto też zauważyć, że wiele osób chętnie by 

udostępniało posty z informacją o nowych naborach. 

 

14) Radna Pani Urszula Choroba złożyła wniosek odnośnie odbioru odpadów tekstylnych (zużytej 

odzieży, pościeli, firanek, kocy) bezpośrednio sprzed posesji. Radna przekazała, że obecnie w gminie 

jest możliwość oddawania tekstyliów bezpośrednio na PSZOK, co jest znaczącym ograniczeniem dla 

osób starszych, samotnych, niemobilnych, które nie są w stanie dostarczyć tych tekstyliów na PSZOK  

i stanowi to poważne utrudnienie i też zniechęca do właściwego pozbywania się tego rodzaju 

odpadów. W związku z tym Radna poprosiła o przeanalizowanie takiej możliwości, czy przy okazji na 

przykład odbioru odpadów segregowanych raz na kwartał dodatkowo zbierać odpady tekstylne, co 

ułatwiłoby prawidłowe gospodarowania odpadami na terenie gminy i przyczyniłoby się do poprawy 

estetyki oraz ekologicznego zarządzania odpadami na terenie gminy. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska poinformowała, że temat 

odbierania tekstyliów został poruszony też na zebraniu wiejskim w Jankowicach. Pani Burmistrz 

przekazała, że w tej chwili przyglądają się tej kwestii i zastanawiają się, jak rozwiązać ten problem, 

gdyż to całkowicie w regulaminie nie wybrzmiewa i w związku z tym konieczna będzie też zmiana 

regulaminu. Pani Burmistrz poinformowała, że sytuacja ta dotyczy również odbioru odpadów 

biodegradowalnych, dlatego są podejmowane prace w tym temacie. 

Radna Pani Urszula Choroba przekazała, że można rozważyć postawienie kontenera w danej 

miejscowości albo dzielnicy, na przykład na kilka dni, do którego by mieszkańcy mogli wrzucać 

tekstylia. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska poinformowała, że takie 

propozycje też były, jak również pomysł pakowania w inny kolor worków, natomiast zaznaczyła, że  
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z doświadczenia lat wcześniejszych wie, że kontenery na odzież nie były dobrym doświadczeniem, 

gdyż wiele osób robiło sobie po prostu zabawę i niekoniecznie w tych kontenerach znajdowały się 

ubrania, w związku z tym nadzór i monitoring jest dobry, bo nie są wtedy tam wrzucane zwierzęta  

- należy tego uniknąć i w związku z tym trzeba wypracować jak najlepszą formę zagospodarowania 

tekstyliów. 

 

15) Radna Pani Urszula Choroba złożyła wniosek w sprawie odpadów zielonych, BIO, zaznaczając, 

że ma mnóstwo zgłoszeń od mieszkańców, którzy skarżą się na to, że w kwietniu jest dopiero 

rozpoczęcie odbioru odpadów zielonych, czyli pochodzących z pielęgnacji terenów zielonych  

(na przykład części roślin, trawy, liście, gałęzie), a mając na uwadze zmiany klimatu, zaczyna się 

porządkować ogródki już z końcem lutego, w marcu i te odpady często czekają prawie miesiąc na 

odbiór. W związku z tym Radna poprosiła, aby przy planowaniu na przyszły rok uwzględnić szybszy 

odbiór odpadów zielonych. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska odniosła się do złożonego 

wniosku przy omawianiu wniosku w sprawie odbioru odpadów tekstylnych, tj. wniosek nr 14. 
 
 
 

16) Radna Pani Urszula Choroba podziękowała Referatowi Inwestycji i Budownictwa za doskonałą, 

wzorową współpracę, szybkie i sprawne reagowanie na zgłaszanie wniosków, rewelacyjny kontakt, 

zaangażowanie i profesjonalizm pracowników referatu oraz otwartość na potrzeby mieszkańców. 

Radna poinformowała, że spotyka się z wieloma pochwałami nie tylko wśród radnych, ale również 

wśród mieszkańców gminy.  

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa podziękował Radnej w imieniu całego 

referatu. 

 

17) Radny Pan Marcin Czerniej w swoim imieniu i Sołtysa Pana Rafała Krauze przekazał, że jakiś 

czas temu składał wniosek o przeprowadzenie wizji lokalnej po wszystkich działaniach powodziowych. 

Radny zaznaczył, że chodzi głównie o łącznik Nędza – Siedliska dotyczący Suminy. Przekazał, że 

Burmistrz Miasta poinformował, że wizja lokalna została przeprowadzona, natomiast nie otrzymał 

żadnej informacji, na jakim etapie to jest, co zostało ustalone z Wodami Polskimi, czy też z Wójtem 

Gminy Nędza Panem Pietraszem. W związku z tym Radny poprosił o krótką informację od Burmistrza 

Miasta, bądź też pracownika merytorycznego Pana Serafina, który zajmuje się zarządzaniem 

kryzysowym, co zostało ustalone. 

 

18) Radna Pani Urszula Choroba poinformowała, że chce się dołączyć do wniosku Radnej Pani 

Sylwii Brzezickiej-Tesarczyk w sprawie oznakowania zaworów głównych wody i hydrantów, ponieważ 

na Przeryciu była taka sytuacja przy robieniu drogi, że pozasypywano zawory. Mieszkańcy zgłaszali 

to ekipie remontowej, która sypiąc ziemię z samochodu nie widziała tych zaworów, gdyż często są 

pozarastane i dodatkowo brak tabliczek na ogrodzeniach oraz brak oznakowania poziomego 

powoduje, że zawory są niewidoczne. Radna zaznaczyła, że jest to bardzo kluczowe w przypadku 

zagrożenia pożaru, awarii, aby nie było problemu ze znalezieniem właściwego źródła wody. 
 

 

 

Szczegółowe wypowiedzi Radnych, Burmistrza Miasta, Zastępcy Burmistrza Miasta oraz osób 

udzielających odpowiedzi dostępne są na nagraniu obrad XIV sesji Rady Miejskiej udostępnionym 

w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
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8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że poczta kierowana do Rady Miejskiej na bieżąco 

przekazywana jest radnym drogą e-mailową. Następnie Przewodniczący wymienił oraz omówił 

otrzymaną dokumentację, tj.: 
 

 

1) Rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały Nr XI/78/2025 Rady Miejskiej  

w Kuźni Raciborskiej z dnia 6 lutego 2025 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji 

Rewizyjnej, w części określonej w załączniku do uchwały, w zakresie wyrazów: 8. SIM - analiza 

postępu prac/działań (weryfikacja I, Il, III i IV kwartału 2025 roku)., jako sprzecznej z art. 18a ustawy 

o samorządzie gminnym. 

2) Pismo nr ZGKIM/569/03/2025 z dnia 25.03.205 r. z Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej dot. inwestycji pn.: „Budowa Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych na działkach nr 415/5, 415/23, 415/30 przy ul. Kolejowej w Kuźni 

Raciborskiej”. 

3) Pismo nr SK.3034.2.2025 z dnia 28.03.2025 w sprawie przekazania Zarządzenia  

Nr B.0050.108.2025 Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska z dnia 28.03.2025 r. w sprawie informacji 

o przebiegu wykonania budżetu gminy za 2024 rok, realizacji przedsięwzięć za 2024 rok, informację 

o stanie mienia komunalnego za 2024 rok, a także informację o przebiegu wykonania planów 

finansowych samorządowych instytucji kultury za 2024 rok. 

4) Petycja z dnia 10.03.2025 r. w sprawie podjęcia działań w zakresie ochrony płazów na obszarze 

wsi Budziska (Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował o bieżącym etapie 

rozpatrywania petycji). 

5) Petycja z dnia 24.03.2025 r. w sprawie objęcia ochroną jako pomnik przyrody ośmiu drzew  

z gatunku dąb szypułkowy quercus robur rosnących w granicach Gminy Kuźnia Raciborska, na terenie 

miasta Kuźnia Raciborska w dolinie rzeki Rudy (Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował o bieżącym etapie rozpatrywania petycji). 

W dalszej części Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał radnym o złożeniu oświadczenia 

majątkowego do dnia 30.04.2025 r. według stanu na dzień 31.12.2024 r. oraz o dołączeniu do 

zeznania podatkowego druku PIT-R. 

Następnie Przewodniczący poinformował, że kolejne sesje Rady Miejskiej planowane są w maju na 

22.05.2025 r., a w czerwcu na 26.06.2025 r. 

Informacje przedstawione radnym przez Przewodniczącego Rady Miejskiej dostępne są na nagraniu 

obrad XIV Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
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9. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział i zamknął XIV sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Tomasz Sokołowski  
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